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Verslag va de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van de vereniging Rijswijkse 
Golfclub en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de                    B.V. 
Golfbaan Rijswijk, gehouden op maandag 21 juni 2021 via Zoom - Rijswijkse Golfclub, 
Delftweg 59 te Rijswijk.  
 
 
Bestuur: 
dhr. F.G. Wijnstra (Folkert)      voorzitter 
mw. G.M. Wesselingh-Schroots (Dieck) secretaris 
dhr. A. Groenendijk (Aart)       penningmeester 
dhr. H.J. Rietveld (Hendrik Jan)     lid golfsport zaken 
dhr. S.H.B. van Schaik (Steef)     lid golfbaan zaken 
mw. R.A.M. Vissers (Renée)      lid juridische zaken  
 
Manager: 
dhr. B. Knaap (Bob) 
 
Afwezig met kennisgeving: 
- 
 
Verslag 
mw. U. Smeele - Notuleren Leiden 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 
deze vergadering. Vanwege de coronamaatregelen is de vergadering digitaal.  
De agenda wordt vastgesteld. 
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van Aad de Jonge, Rob van Os en 
Meindert Jan Boekel. De vergadering neemt een moment stilte in acht om hen te gedenken.  
 
In totaal zijn er 35 deelnemers aan de vergadering. 
Er zijn 26 certificaathouders aanwezig, 6 niet-certificaathouders, 2 certificaathouders/geen lid 
en 1 businessclublid. 
 
2. Notulen 26 oktober 2020 RGC/BV 
Naar aanleiding van de notulen en tekstueel zijn er geen opmerkingen.  
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  
 
3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken.  
 
4. Mededelingen van het bestuur 
Corona 
De voorzitter vat het afgelopen coronajaar kort samen. Al eerder mochten de golfers 
weliswaar met de nodige beperkingen weer de baan in. Vanaf 26 juni is er een nieuwe 
versoepeling, waardoor de situatie bijna normaal wordt. In het clubgebouw hoeven 
bezoekers niet langer een mondkapje te dragen, maar de 1,5 meter afstand houden blijft van 
kracht. Het bestuur blijft wel terughoudend met het organiseren/ontvangen van grote partijen. 
Op korte termijn zal het bestuur met de wedstrijdcommissie bespreken hoe de rest van het 
jaar op een verstandige manier ingevuld kan worden. Daarnaast zal worden gesproken met 
de andere commissies. Na overleg met het golfweek comité is vastgesteld dat het te kort dag 
is om nog een echte Golfweek te organiseren. De verwachting is dat in plaats daarvan dit 
jaar wel de Presidents Cup (voor vrijwilligers), een special event voor de bedrijfsleden en een 
ledendag zullen plaatsvinden. De leden worden op de hoogte gehouden van de voortgang.   
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Ledenaantal 
Bob Knaap geeft een update over het ledenaantal. Het aantal leden per 1 januari 2021 was 
790. Inmiddels is dat aantal alweer gegroeid naar 881. De verdeling was bij de start van het 
jaar: certificaathouders 358 (was eind 2020; 384), leden 205 (was 208), 20-rondenkaart 31, 
5-rondenkaart 0, bedrijfsleden 67, jeugdleden 73, studenten 45 en personeel 11.  
De cijfers van juni laten zien dat het aantal certificaathouders gelijk blijft. Het aantal 
rondenkaarthouders en jeugdleden nemen toe. Er zijn momenteel 55 studentenleden. Dat is 
tevens het maximumaantal. Er staan er nog 50 studenten op de wachtlijst. Het aantal 
studentenleden is niet toegenomen, maar zij zijn in de coronatijd wel vaker gaan spelen.  
 
De werkgroep RGC 2.0 
De club heeft meegewerkt aan het onderzoek onder golfclubs over differentiatie van het 
lidmaatschap. Tijdens de vorige ALV is de werkgroep RGC 2.0 ingesteld, inmiddels hard aan 
het werk. Er werd tevens besloten een proef te doen met een lidmaatschap voor 20 keer 
18 holes en/of 40 keer 9 holes. Aan de volgende thema’s wordt op dit moment gewerkt: 

o wat willen we zijn (ledenbaan met hybride organisatie), welke 
lidmaatschapsvormen horen daarbij (mogelijk nog een 50 ronden-
lidmaatschap erbij), prijsstelling van onbeperkt spelen 

o financiële randvoorwaarde: gezonde exploitatie 
o drukte op de baan: spanning tussen kunnen spelen en boeken, onderzoek 

naar een meer dynamisch boekingssysteem 
o bespreking na de zomer van meer uitgewerkte bevindingen en 

conceptvoorstellen met de leden, planning gericht op besluitvorming in 
komende najaars-ALV. 

 
Baan  
De heer Steef van Schaik meldt dat de nog resterende bunkers het afgelopen voorjaar 
gerenoveerd zijn. Vanwege het koude weer is pas laat ingezaaid en zijn geen graszoden 
gelegd waardoor het langer heeft geduurd om ze speelbaar te maken. Dit is nu gepland voor 
de aanstaande Strokeplay kampioenschappen. In het najaar zullen een aantal bomen gekapt 
moeten worden waarvan de wortels tees en greens beschadigen en zullen een paar nieuwe 
bomen geplant worden. Op 3 plekken zijn wilde bloemen ingezaaid om de baan iets meer 
kleur te geven en insecten aan te trekken. Als dat aanslaat zal dat volgend jaar uitgebreid 
worden.  
 
Erfpacht 
De erfpacht blijft een aandachtspunt. Tijdens het gesprek vorig jaar met de wethouders is 
afgesproken om in 2021 opnieuw contact te hebben met elkaar en met de onderhandelingen 
te beginnen. Deze zijn inmiddels opgestart. De nieuwe canon wordt volgens het huidige 
contract in onderling overleg vastgesteld. De uitgangspunten daarvoor zijn de rentestand en 
de waardering van de grond. Naar verluidt hanteert Den Haag momenteel een erfpachtrente 
van 0,9 %. Deze week zal een vervolgoverleg plaatsvinden. Het streven is om uiterlijk het 
eind van het jaar duidelijkheid te hebben over de nieuwe canon.  
 
5.  Jaarverslag 2020 
Het jaarverslag 2020 wordt ter kennisgeving aangenomen.  
 
6.  Jaarrekening 2020 RGC 
Toelichting op de jaarrekening 2020: 
De cijfers worden toegelicht door de heer Aart Groenendijk. De heer Ad van Dijk en mevrouw 
Fauzia Goudberg worden hartelijk bedankt voor hun bijdrage aan de administratie.  
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Het resultaat is € 77.000. De accountant heeft de jaarrekening opgesteld en voorzien van 
een samenstellingsverklaring. De kwijtschelding van een deel van de speelrechten door BV 
heeft een positieve invloed gehad op het resultaat. De lagere inkomsten heeft de BV kunnen 
compenseren door een besparing op de kosten en door de coronaregeling Tegemoetkoming 
Verhuurders Sportaccommodaties. Vorig jaar is besloten om de contributie niet te verhogen. 
Het werkkapitaal is negatief. Het bestuur stelt voor het positieve resultaat van 2020 toe te 
voegen aan de overige reserves, waardoor het saldo van het werkkapitaal verbetert. De 
jaarrekening staat op de website. Het bestuur heeft de jaarrekening getekend. De accountant 
is akkoord met de jaarrekening 2020. 
 
Verklaring kascommissie 
De kascommissie heeft de jaarrekening doorgenomen en adviseert de vergadering de 
jaarrekening 2020 goed te keuren. Er is een samenstellingsverklaring voor beide 
jaarrekeningen afgegeven. 
 
Goedkeuring jaarrekening 2020 RGC: 
De voorzitter vraagt de vergadering om goedkeuring van de jaarrekening 2020 van de RGC 
en het resultaat toe te voegen aan de algemene reserves. De vergadering stemt hiermee in 
via een poll. De jaarrekening 2020 van de RGC is daarmee vastgesteld en goedgekeurd.  
 
7.  Jaarrekening 2020 BV 
Toelichting op de jaarrekening 2020 BV: 
De BV heeft 2020 afgesloten met een winst van € 96.000. Er is een afname van het 
negatieve werkkapitaal te zien.  
 
Goedkeuring jaarrekening 2020 BV: 
De voorzitter vraagt de vergadering om goedkeuring van de jaarrekening 2020 van de 
BV Golfbaan. De vergadering stemt hiermee in via een poll. De jaarrekening 2020 van de 
BV Golfbaan is daarmee vastgesteld en goedgekeurd. 
 
8.  Decharge Bestuur Rijswijkse Golfclub 
Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde financiële beleid in 2020. 
 
9. Benoeming Bestuurslid  
De heer Hendrik Jan Rietveld zal vanwege een verhuizing zijn functie in het bestuur 
neerleggen. De afgelopen jaren was hij verantwoordelijk voor het sportieve beleid. Het 
bestuur zal op de gebruikelijke informele manier afscheid van hem nemen. De heer Rietveld 
wordt hartelijk bedankt voor zijn inzet de afgelopen jaren. Bestuurslid Steef van Schaik zal 
zijn taken waarnemen totdat een opvolger kan worden benoemd.  
 
Recent hebben na verschillende gesprekken twee kandidaten zich bereid verklaard de 
opengevallen en aanstaande vacatures in het bestuur te willen vervullen. Het gaat om Hans 
Krul als voorzitter en Hetty Verboom als bestuurslid voor golfsportzaken. Het bestuur stelt 
hen graag in de najaarsvergadering ter benoeming aan de leden voor.  
 
10. Benoeming Ereleden/Leden van verdienste  
Het bestuur draagt deze vergadering niemand voor. 
 
11. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
15. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.00 uur de digitale vergadering onder dankzegging aan de 
aanwezigen. 


